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Protokół nr LXIV 

Sesji Rady Miejskiej Wrocławia 

8 listopada 2018 roku, godz. 15.00 

Sala Sesyjna, Sukiennice 9 

 

 

 

Sesja trwała w godzinach od 15.00 do 15.40. 

 

Na ogólną liczbę 37 radnych, nieobecne były 3 osoby: 

- Bohdan Aniszczyk 

- Urszula Mrozowska 

- Magdalena Razik-Trziszka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski: Witam serdecznie licznie 

przybyłych Gości, witam Państwa Prezydentów, witam Panie i Panów Dyrektorów, witam 

Panie Radne i Panów Radnych.  

 

[red. — W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski otworzył 

obrady LXIV sesji Rady Miejskiej Wrocławia.]  

 

Szczegółowe wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

 

I. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady i Prezydenta Miasta:  

W uzupełnieniu komunikatów z poprzedniej sesji pragnę poinformować, że na podstawie 

odpowiednich przepisów rozporządzenia rady ministrów z 2010 roku w sprawie podmiotów  

w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna 

gmina Wrocław wskazała niżej wymienione podmioty jako organizacje organizujące 

wykonywanie pracy przez skazanych w roku 2019: Centrum Integracji Społecznej  

ul. Strzegomska 49 we Wrocławiu, Stowarzyszenie Pomocy Ludzie Ludziom  

ul. Obornicka 58a we Wrocławiu. Przewidywana liczba skazanych, którzy będą mieli  

do wykonania nieodpłatną kontrolowaną pracę na cele społeczne lub prace społecznie 

użyteczne wyniesie 1700 osób. Liczba godzin w przeliczeniu na 1 skazanego wyniesie 

średnio miesięcznie 30 godzin.   

Ostatnią informacją w tej kadencji jest to, że w dniu dzisiejszym mija termin oddawania 

tabletów z oryginalną kartą SIM. To samo dotyczy oddawania kluczyków do szuflad  

i skrzynek na parterze nowego ratusza. 

 

 

II. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski: Na wniosek Komisji 

Partycypacji Społecznej i Osiedli proponuje się wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 

Stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Rady Osiedla Psie Pole-Zawidawie - druk  

nr 1656/18. W związku z powyższym poddaję pod głosowanie wprowadzenie tego punktu 

porządku obrad. 

 

Za - 29, przeciw - 0, wstrzymał się - 0 

 

W wyniku głosowania projekt został wprowadzony do porządku obrad jako punkt 6a. 
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III. Dyskusja i głosowanie nad projektami uchwał w sprawach: 

 

1. Zmieniająca uchwałę nr LXII/1581/14 Rady Miejskiej Wrocławia w sprawie 

powołania Rady Społecznej Wrocławskiego Centrum Zdrowia Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – druk nr 1655/18 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Joanna Nyczak: Krótka techniczna 

uchwała. Zgodnie z ustawą o działalności leczniczej radę społeczną dla podmiotów 

leczniczych, dla których miasto Wrocław jest podmiotem tworzący podejmuje rada miejska. 

W związku z tym, że wpłynęło pismo wojewody, który ma również w radach społecznych 

swojego przedstawiciela, dotyczące zmiany jego przedstawiciela w radzie społecznej 

Wrocławskiego Centrum Zdrowia. Ta uchwała dotyczy właśnie tej zmiany i wyznaczenia 

nowego przedstawiciela wojewody w radzie społecznej wrocławskiego centrum zdrowia  

i to jest pani Karolina Mrozowska. Właściwie to tyle jeśli chodzi o tą uchwałę. 

 

Opinie Klubów: 

 

- Klub Radnych Rafała Dutkiewicza - opinia pozytywna 

 

- Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości - opinia pozytywna 

 

- Klub Radnych .Nowoczesna - opinia pozytywna  

 

Opinie Komisji: 

 

- Komisja Statutowa - nie zgłosiła uwag  

 

Głosowanie w sprawie projektu uchwały -  druk nr 1655/18 

 

Wyniki głosowania: 

 

Za - 33 , przeciw - 0, wstrzymało się - 0 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LXIV/1573/18 Rady Miejskiej Wrocławia z dnia 8 listopada 

2018 r. zmieniająca uchwałę nr LXII/1581/14 Rady Miejskiej Wrocławia w sprawie powołania 

Rady Społecznej Wrocławskiego Centrum Zdrowia Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej została przyjęta. 

 

 

2. Zmieniająca uchwałę nr LXIII/1521/18 Rady Miejskiej Wrocławia w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych na obszarze 

Wrocławia – druk nr 1654/18 

 

Dyrektor Departamentu Edukacji Jarosław Delewski: Nadzór prawny pana wojewody 

polecił, aby tę uchwałę, która dotyczy sieci szkół ponadpodstawowych z tej uchwały 

wykreślić zapis o opublikowaniu jej w Dzienniku Urzędowym. Przychylam się do prośby pana 

wojewody. Proszę państwa o przyjęcie tej uchwały, którą już na poprzedniej sesji państwo 

przyjęliście, bez tego zapisu, bez publikowania w Dzienniku Urzędowym. 

 

Opinie Klubów: 

 

- Klub Radnych Rafała Dutkiewicza- opinia pozytywna 
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- Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości - opinia pozytywna 

 

- Klub Radnych .Nowoczesna - opinia pozytywna  

 

Opinie Komisji: 

 

- Komisja Statutowa - nie zgłosiła uwag  

 

Głosowanie w sprawie projektu uchwały -  druk nr 1654/18 

 

Wyniki głosowania: 

 

Za - 32 , przeciw - 0, wstrzymało się -0 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LXIV/1574/18 Rady Miejskiej Wrocławia z dnia 8 listopada 

2018 r. zmieniająca uchwałę nr LXIII/1521/18 Rady Miejskiej Wrocławia w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych na obszarze Wrocławia została przyjęta. 

 

 

3. Wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Wrocławia – druk nr 1648/18 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski: Pismem z dnia 

10 października 2018 r. Bookmacher sp. z o.o. siedzibą w Warszawie zwróciła się  

o zaopiniowanie lokalizacji kasyna w budynku położonym przy ulicy Ruskiej 6/7  

i ul. Rzeźniczej, to jest Hotel Grand City we Wrocławiu. Zgodnie z przepisami prawa,  

to są odpowiednie paragrafy o grach hazardowych, uprawniające radę miejskiej do wydania 

opinii o lokalizacji kasyna gry, a więc do dokonania oceny proponowanych miejsc 

prowadzenia ww. działalność.  

 

Opinie Klubów: 

 

- Klub Radnych Rafała Dutkiewicza - bez opinii 

 

- Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości - bez opinii 

 

- Klub Radnych .Nowoczesna - opinia pozytywna  

 

Opinie Komisji: 

 

- Komisja Statutowa - nie zgłosiła uwag  

 

- Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa - opinia pozytywna 

 

- Komisja Partycypacji Społecznej i Osiedli - opinia pozytywna 

 

- Komisja Infrastruktury Komunalnej i Gospodarki - bez opinii 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski: Dodam, że opinia pana 

prezydenta jest bez opinii. Niemniej w piśmie pan prezydent wskazuje na okoliczność,  

że to są kasyna, które funkcjonują już od pewnego czasu. Nie było z nimi żadnych kłopotów. 

 

Głosowanie w sprawie projektu uchwały -  druk nr 1648/18 
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Wyniki głosowania: 

 

Za - 23 , przeciw - 2, wstrzymało się -7 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LXIV/1575/18 Rady Miejskiej Wrocławia z dnia 8 listopada 

2018 r. w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Wrocławia została 

przyjęta. 

 

 

4. Wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Wrocławia – druk nr 1649/18 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski: Pismem z dnia 

3 października br. Casino sp. z o.o. w Warszawie zwróciło się o zaopiniowanie lokalizacji 

kasyna w budynku położonym przy pl. Dominikańskim 1. Chodzi o hotel Mercure Wrocław  

w centrum Wrocławia. Zgodnie z przepisami prawa o grach hazardowych uprawnienia rady 

miejskiej polegają na wydaniu opinii, o czym przed chwilą mówiłem.  

 

Opinie Klubów: 

 

- Klub Radnych Rafała Dutkiewicza - bez opinii 

 

- Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości - bez opinii 

 

- Klub Radnych .Nowoczesna - opinia pozytywna  

 

Opinie Komisji: 

 

- Komisja Statutowa - nie zgłosiła uwag  

 

- Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa - opinia pozytywna 

 

- Komisja Partycypacji Społecznej i Osiedli- opinia pozytywna 

 

Głosowanie w sprawie projektu uchwały -  druk nr 1649/18 

 

Wyniki głosowania: 

 

Za - 23 , przeciw - 3, wstrzymało się -6 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LXIV/1576/18 Rady Miejskiej Wrocławia z dnia 8 listopada 

2018 r. wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Wrocławia została przyjęta. 

 

 

5. Wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Wrocławia – druk nr 1652/18 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski: W piśmie z dnia 

23 października Medella S.A. z siedzibą w Warszawie zwróciła się zaopiniowanie lokalizacji 

kasyna w budynku położonym przy ul. Ruskiej 6/7 i ul. Rzeźniczej 1  Hotel Grand City  

oraz ul. Kiełbaśniczej 20/21 Hotel Art we Wrocławiu. Zgodnie z przepisami ustawowymi 

mamy obowiązek wydać taką opinię. 
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Opinie Klubów: 

 

- Klub Radnych Rafała Dutkiewicza - bez opinii 

 

- Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości - bez opinii 

 

- Klub Radnych .Nowoczesna - opinia pozytywna  

 

Opinie Komisji: 

 

- Komisja Statutowa - nie zgłosiła uwag  

 

- Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa - opinia pozytywna 

 

- Komisja Partycypacji Społecznej i Osiedli- opinia pozytywna 

 

Głosowanie w sprawie projektu uchwały -  druk nr 1652/18 

 

Wyniki głosowania: 

 

Za - 22 , przeciw - 3, wstrzymało się - 7 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LXIV/1577/18 Rady Miejskiej Wrocławia z dnia 8 listopada 

2018 r. w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Wrocławia została 

przyjęta. 

 

 
6. Wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Wrocławia – druk nr 1653/18 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski: Ten sam wniosek. 

Dotyczy innych adresów, ul. Kiełbaśnicza, ul. Ruska i ul. Rzeźnicza.  

 

Opinie Klubów: 

 

- Klub Radnych Rafała Dutkiewicza - bez opinii 

 

- Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości - bez opinii 

 

- Klub Radnych .Nowoczesna - opinia pozytywna  

 

Opinie Komisji: 

 

- Komisja Statutowa - nie zgłosiła uwag  

 

- Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa - opinia pozytywna 

 

Głosowanie w sprawie projektu uchwały -  druk nr 1653/18 

 

Wyniki głosowania: 

 

Za - 20 , przeciw - 5, wstrzymało się - 9 
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W wyniku głosowania uchwała nr LXIV/1578/18 Rady Miejskiej Wrocławia z dnia 8 listopada 

2018 r. w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Wrocławia została 

przyjęta. 

 

 

6A.  Stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Rady Osiedla Psie Pole-Zawidawie  - 

druk nr 1656/18 

 

Przewodniczący Komisji Partycypacji Społecznej i Osiedli Henryk Macała: Proszę  

o przyjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej rady osiedla Psie 

Pole- Zawidawie pani Aleksandry Agnieszki Mazurkiewicz z powodu nieobecności na sesji 

rady przez okres dłuższy niż 6 miesięcy. Takowa uchwała miała być podjęta ostatnio,  

ale brakowało listy obecności. Została uzupełniona. Komisja dysponuje pełną dokumentacją. 

Dającą właściwie nam prawo do wygaśnięcia mandatu. 

 

Opinie Klubów: 

 

- Klub Radnych Rafała Dutkiewicza – za wnioskiem komisji 

 

- Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości - za wnioskiem komisji 

 

- Klub Radnych .Nowoczesna - za wnioskiem komisji 

 

Opinie Komisji: 

 

- Komisja Statutowa - nie zgłosiła uwag  

 

Głosowanie w sprawie projektu uchwały -  druk nr 1656/18 

 

Wyniki głosowania: 

 

Za - 30 , przeciw -0, wstrzymało się - 2 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LXIV/1579/18 Rady Miejskiej Wrocławia z dnia 8 listopada 

2018 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Rady Osiedla Psie Pole-

Zawidawie została przyjęta. 

 

 

7. Rozpatrzenia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu  

na uchwałę w sprawie dotacji udzielanych publicznym i niepublicznym 

przedszkolom, szkołom i placówkom oświatowym oraz innym formom wychowania 

przedszkolnego, prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne - druk nr 1650/18 

 

Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Andrzej Nabzdyk: 

Uprzejmie informuję, że Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej Wrocławia 

na swoim posiedzeniu 8 listopada rozpatrzyła skargę do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego na uchwałę rady miejskiej Wrocławia nr LXII/1446/18 z 13 września  

w sprawie dotacji udzielonym publicznym, niepublicznym szkołom, placówkom oświatowym 

oraz innym formom wychowania przedszkolnego prowadzonym przez osoby fizycznej  

i prawne druk 1650/18. W dużym skrócie, skarżący wnosi w swojej skardze o stwierdzenie 

nieważności zaskarżonej uchwały, w części obejmującej zapisy dotyczące dokumentacji 

związanych z procesem kontrolnym, które w wniosła nasza uchwała. Natomiast komisja  

po zapoznaniu się z tematem, jednocześnie zwraca uwagę, że zgodnie z ustawą  
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z dnia 7 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, organ stanowiący 

jednostki samorządu terytorialnego w drodze uchwały, ustala tryb udzielenia, rozliczania 

dotacji tryb, przeprowadzania kontroli, wykorzystywania oraz wzbogacania dokumentacji.  

W związku z tym, po przyjęciu analiz prawnych, mając na uwadze Komisja wyniku 

głosowania jednogłośnie postanowiła oddalić przedmiotową skargę WSA. 

 

Opinie Klubów: 

 

- Klub Radnych Rafała Dutkiewicza – za wnioskiem komisji 

 

- Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości - za wnioskiem komisji 

 

- Klub Radnych .Nowoczesna – bez opinii 

 

Opinie Komisji: 

 

- Komisja Statutowa - nie zgłosiła uwag  

 

Dyskusja:  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski: To jest sprawa z którą się 

stykamy i z którą walczymy już od dawien dawna. To znaczy budowania pewnych struktur, 

które przypominają szkoły, w których uczą się ludzie, którzy często o tym nie wiedzą,  

nie dysponując żadnymi możliwościami kontrolnymi. Byliśmy bezradni i wydawaliśmy jako 

miasto pieniądze na cele, które nie były celami szczególnie szlachetnymi. Teraz kiedy 

zyskaliśmy takie narzędzie kontrolne oczywistym jest, że ci, którzy osiągali z tego zyski będą 

protestowali, dlatego też rekomenduję Państwu poparcie tej uchwały. 

 

Radny Jerzy Sznerch: Ja tylko pozwolę sobie uzupełnić, że tym samym kluczem  

są rozliczane placówki oświatowe, nasze gminne i tu nie obchodzi jakaś rachuba i tu extra 

nie będą traktowane placówki, tylko identycznie. Wobec powyższego rzeczywiście  

za odrzuceniem będziemy głosować. 

 

Dyrektor Departamentu Edukacji Jarosław Delewski: W imieniu pana prezydenta 

bardzo proszę wysoką radą o to, żeby odrzucić skargę, żeby pozostawić tę uchwałę w takim 

brzmieniu, w jakim państwo ją przyjęliście na 1 z ostatnich sesji. Te zarzuty, które są 

opisane w tej skardze, są absolutnie nieadekwatne do stanu faktycznego. Ponieważ my ani 

nie wskazujemy konieczności przekazywania oryginałów list obecności ani nie prosimy  

o to, nie wskazujemy formy, w jakiej te listy miały być przekazywane. Dochowamy wszelkiej 

staranności jeśli chodzi o zabezpieczenie tych danych, ale będzie to wreszcie materiał, który 

pozwoli wypłacać dotację powiększoną o wkład taki, jaki prezydent dokłada do naszej 

gminnej oświaty na rzeczywistą liczbę uczniów, a nie tą, która w wielu przypadkach nie jest 

prawdziwa. Bardzo państwa proszę o odrzucenie tej skargi. 

 

Głosowanie w sprawie projektu uchwały -  druk nr 1650/18 

 

Wyniki głosowania: 

 

Za - 33, przeciw -0, wstrzymało się -0  

 

W wyniku głosowania uchwała nr LXIV/1580/18 Rady Miejskiej Wrocławia z dnia 8 listopada 

2018 r. w sprawie rozpatrzenia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

we Wrocławiu na uchwałę w sprawie dotacji udzielanych publicznym i niepublicznym 



8 
 

przedszkolom, szkołom i placówkom oświatowym oraz innym formom wychowania 

przedszkolnego, prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne została przyjęta. 

 

 

8. Rozpatrzenia skargi na Prezydenta Wrocławia - druk nr 1651/18 

 

Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa  Andrzej Nabzdyk: 

Uprzejmie informuję, że Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej Wrocławia 

na swoim posiedzeniu 8 listopada 2018 r. rozpatrzyła skargę na Prezydenta druk 1651/18,  

w której skarżący zarzuca zaniedbania urzędów i pracowników urzędu Miejskiego, skutkujące 

wprowadzeniem skarżącego błąd w pismach informujących skarżącego o wysokości opłat  

z tytułu wytwarzania odpadów komunalnych na nieruchomości skarżącego. Zarzuca,  

że pisma kierowane zawierają informacje w sprawie wysokości wyżej wymienionej opłaty 

 i skarżący uiszczał tę opłatę i to generalnie rzecz biorąc jest sedno całej pomyłki. Istotą 

sprawy jest tutaj to, że w każdym z tych pism, zawierających opłaty była jednocześnie 

adnotacja, że jeżeli złożył nową deklarację, jest zobowiązany opłacać tak jak złożył w nowej 

deklaracji. Ze względu na podstawy prawnej, które dotyczą tych ustaw śmieciowych, tam nie 

ma czegoś takiego, że urząd ma obowiązek powiadomić o opłacie itd., bo to wynika  

z deklaracji. Złożyłeś deklaracje, opłacasz tak jak w deklaracji. Adnotację były w każdym  

z pism informujących. Natomiast niestety, skarżący nie doczytał i płacił na podstawie 

rachunków, które były podłączone do pism w wyniku tej komunikacji. To było troszkę tak,  

że skarżący składał deklaracje drugą w październiku, pierwszą w pierwszej połowie roku. 

Potem dostał pismo jedno z urzędu. W międzyczasie jeszcze jedno. Potem upomnienie,  

że nie płaci właściwej kwoty. Efekt tego wszystkiego jest taki, że narosło tej kwoty bazowej 

raptem 192 zł. To są za lata 2013 – 2014. Potem wszystko już było prawidłowo, w porządku 

od początku do końca. Natomiast wyszło tak w wyniku konsekwencji, braku przeczytania 

tego pisma. Tak chciałem tutaj podsumować. Komisja Praworządności po zapoznaniu się  

z problemem, biorąc pod uwagę w wyniku głosowania komisja postanowiła jednogłośnie 

wnioskować o nieuwzględnienie przedmiotowej skargi. 

 

Opinie Klubów: 

 

- Klub Radnych Rafała Dutkiewicza – za wnioskiem komisji 

 

- Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości Radny Jerzy Sznerch: Rok 2012 i 2013 

rzeczywiście był okresem kiedy we Wrocławiu było dużo problemów z tym, zarówno  

ze spółdzielni jak i zarządcami. Wspólnoty mieszkaniowe wtedy uważały, że to powinien 

pokrywać koszty zarządca. Taki zarządca tego typu jak MPWiK pobiera opłaty.  

Ale w przypadku tego pana, nie było tam zarządcy jeszcze. Potem był zarządca, ale się 

zmienił ten zarządca. W związku z tym, że to nie ulega przedawnieniu, bo to jest podatkowa 

sprawa. 5 lat funkcjonuje, ale ten pan popełnił jeden błąd. Bo gdyby on nie złożył deklaracji 

to mógłby domagać się. Natomiast on złożył deklarację. Ta kwota jest do zapłacenia 180 zł 

plus odsetki. Sytuacja jest taka, ja uważam, że człowiek zawinił sam sobie, gdyby nie złożył 

deklaracji, to prawdopodobnie zarządca musiałby oczywiście się rozliczać. Klub bez opinii. 

 

- Klub Radnych .Nowoczesna – za wnioskiem komisji 

 

Opinie Komisji: 

 

- Komisja Statutowa - nie zgłosiła uwag  

 

Głosowanie w sprawie projektu uchwały -  druk nr 1651/18 
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Wyniki głosowania: 

 

Za - 22, przeciw -1, wstrzymało się -9 

 

W wyniku głosowania uchwała nr LXIV/1581/18 Rady Miejskiej Wrocławia z dnia 8 listopada 

2018 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Wrocławia została przyjęta. 

 

 

IV. Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski: Zgodnie z informacją 

otrzymaną od Prezydenta Wrocławia udzielono odpowiedzi na wniesione interpelacje  

i zapytania następujących Radnych: 

 

Radnego Łukasza Olberta w sprawach: 

- ponowienia interpelacji dotyczącej wniosku o odsłonięcie tablicy pamiątkowej  

na budynku Lotniczych Zakładów Naukowych upamiętniających postać Józefa 

Lamera; 

- myjni samochodowej przy ul. Gubińskiej - ponowienie wniosku; 

- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru nr 1/19 oraz 1/46 

obręb Osobowice; 

- kanalizacji na Osiedlach: Jerzmanowo-Jarnołtów-Strachowice-Osiniec; 

- utworzenia ronda na skrzyżowaniu ulic: Szczecińska, Płaska, Żernicka; 

 

Radnego Roberta Pieńkowskiego w sprawach: 

- rewitalizacji Parku Sołtysowickiego; 

- w związku z interpelacją z dnia 13 lipca 2015 r., i zapytaniem z dnia 3 września  

2015 r., oraz odpowiedziami dotyczącymi budynków mieszkalnych  

przy ul. Czajkowskiego; 

- hitlerowskiego obozu pracy przymusowej Arbeitslager Burgweide (Durchgangslager 

des Gauarbeitsamts Niederschlesien Burgweide) na terenia dzisiejszego osiedla 

Sołtysowice; 

 

Radnego Sebastiana Lorenca w sprawie: 

- ograniczenia ruchu samochodów na ul. Wałbrzyskiej; 

 

Radnej Agnieszki Rybczak w sprawie: 

- zamontowania progów zwalniających na ulicy Ząbkowickiej i na ul. Sernickiej  

oraz dodatkowego oznakowania przejścia dla pieszych na ul. Paczkowskiej; 

 

Radnego Jerzego Sznercha w sprawach: 

- prośby o interwencję w sprawie pluskiew w budynku mieszkalnym; 

- prośby o interwencję w sprawie mieszkańców jednej z kamienic; 

- interwencji w sprawie wnętrza międzyblokowego przy ul. Pobożnego; 

- uregulowania organizacji ruchu przy ul. Łokietka; 

- utwardzenia drogi - ul. Białostocka; 

 

Radnego Marcina Krzyżanowskiego w sprawie: 

- kosztorysów organizacji wystawy „1918-2018: stulecie niepodległości. Polska – 

światu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski: do Biura Rady Miejskiej 

wpłynęły interpelacje i zapytania następujących Radnych: 
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Radnego Rafała Czepila w sprawie: 

- Sklepu Winno-Cukierniczego [. . . ], z prośbą o wyjaśnienie aktualnej sytuacji 

prawnej lokalu. 
 
 

V. Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski: Chcę wyrazić wielką 

wdzięczność dla państwa i bardzo podziękować za piękne 4 lata. To były bardzo ciekawe lata 

dla nas, wspaniałe lata dla Wrocławia. Bo to była i stolica kultury i 2017 rok World Games. 

Chce życzyć państwu wielu sukcesów na drogach, zawodach, które państwo wybraliśmy.  

W szczególny sposób chce się ukłonić panu wójtowi [red.- Radny W. Błoński], który siedzi 

naprzeciw i jestem na tę okoliczność dumny. Wszystkiego najlepszego dla wszystkich. 

 

Radny Sebastian Lorenc: Chciałem podziękować, szczególnie panu przewodniczącemu, 

osobiście za 7 lat naprawdę niesamowitej, bardzo ciekawej pracy z panem 

przewodniczącym. Kultura osobista, ogromna wiedza, takt to są te atuty, które pan 

przewodniczący jako samorządowiec może rozsławiać nasze piękne miasto na arenie 

krajowej też międzynarodowej. Było mi niezwykle miło, że mieliśmy okazję współpracować, 

bo cóż, czas się zmienia. Życie idzie do przodu, a to było 7 bardzo inspirujących lat. 

 

Radny Wojciech Błoński: Dziękuję serdecznie za bardzo miłe słowa. Moi drodzy chciałbym 

wam podziękować za 8 lat pracy. To była przyjemność, zaszczyt dla mnie jako dla osoby  

w miarę jeszcze młodej, uczyć się od was samorządu. Chciałbym podziękować wszystkim, 

którzy obsługiwaliście się nasze komisje, nasze sesje. Tym, którzy oddali naprawdę dużo 

ciepłych słów w stronę mojej osoby zawodowo.Za to bardzo dziękuję. Dziękuję wam również 

za to, że zawsze mogłem na was liczyć. I to nieważne czy byliście z 1 obozu czy drugiego. 

Myślę, że poznaliście moją osobę z tej strony, że nieważne są poglądy. Nieważne kto jest  

z jakiej partii, ale że możemy razem rozmawiać. Jeżeli kogoś uraziłem przez te 8 lat, bardzo 

przepraszam. Bardzo dziękuję, zapamiętajcie Błońskiego z dobrymi uśmiechem. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jerzy Władysław Skoczylas:  

Też chciałem podziękować, ale już za 20 lat. 20 lat było mi dane być radnym rady miejskiej. 

To naprawdę kawałek życia, to jest jedno pokolenie. To był bardzo miły czas spędzony tutaj 

z Państwem. Poznałem tutaj bardzo wielu znakomitych ludzi. Również przepraszam za to,  

co złe. Za te wszystkie miłe chwile dziękuję.  

 

Radny Jan Chmielewski: Jurek dziękował za 20 lat, ja dziękuje za 24 lata wspólnej pracy 

w różnych konfiguracjach. Zarówno tym, którzy zawsze pełnili funkcje radnych, natomiast 

również wszystkim osobom, z którymi współpracowałem przez lata swojej pracy,  

czyli od 1994 roku. 
 

Radny Robert Pieńkowski: Ponawiam podziękowania za tą współpracą i wspólną pracę dla 

Wrocławia, którą tutaj zrobiliśmy na ostatniej sesji. Także dołączamy jako Klub Prawa  

i Sprawiedliwości również do tych podziękowań. Dziękujemy za 4 lata pracy, która mam 

nadzieję przyniosła oczekiwany dla nas wszystkich skutek, przede wszystkim dla wrocławian. 

Tym, z którymi się nie zobaczymy w nowej kadencji, życzymy wszystkiego najlepszego. 
 

[red.- W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia Jacek Ossowski zamknął 

obrady ostatniej sesji Rady Miejskiej.] 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wrocławia 

 
  Jacek Ossowski 


